
 Referat styremøte nr. 17 2023 - 25  
  
Til: Styret Nordland Skikrets  
  
Møtested: Teams 
Møtestart: Onsdag 23. oktober 2024 kl.20.00. 
Tilstede: Arnfinn, Siri-Elise, Anniken JR, Trond Jøran, Anniken A, Mona 
Forfall: Oddbjørn, Ann Merete 

  
  
Saksliste  
  

  
Hva  Hvem/Frist  

  
 
Sak 99, 2023-25 
Godkjenning av referat 

 
Styrereferater nr. 16 fra 25/9-24 godkjennes.  

   
 
Sak 100, 2023-25 
Info fra leder 

 
Info fra leder v/Arnfinn 
- Ekstraordinært Ting 18. juni kl. 16-20. 
- Har vært noen møter siden sist, et i går og et for et 
par uker siden. 
- Er spurt om å være med i SKU-utvalg. 
- Team Elon møter. Oppdatering av styringsgruppas 
mandat og utøver avtaler er signert. 
Generell debatt om hvordan slike Team organiseres. 
Økonomi – flat tildeling fra NSF. 
- Innkalt til kretsledermøte på Gardermoen 13. nov, 
15.00-19.30. Siri-Elise deltar. 
Aktuelle saker: Org.grupper og økonomi. 
- Spørsmål fra Sogn & Fjordane om å delta på ski 
VM. Ingen andre skikretser som reiser samlet. 
- Sendt forespørsel til Narvik 2029 om skikretsens 
plass i org. Undersøkt litt med skipresidenten. Ski 
VM i Trondheim er Sør-Trøndelag skikrets på 
eiersiden. Noe som innebærer stor risiko. Ski VM i 
Oslo. Oslo skikrets en del av organisasjonen. 
Gjennomføring av barne- og ungdomsrenn. 
- Fornyelse av anleggsplan. Være på overfor 
klubbene. Hva skjer i grenene? Formidle dette til 
Oddbjørn. 
- Anleggsplan oppdateres – grener og skileik/SKU 
- Diskusjon småbakker hopp – skileik. 
Utviklingsforløp – komme seg videre. Per nå hopp på 
Mo, Mosjøen og mulig Rognan. 
 

Arnfinn 

 
Sak 101, 2023-25 
Info fra grener 
 

 
Info fra grener. 
 
Langrenn v/Anniken A. 
- Terminlista på plass. 
- Trener-1 kurs under planlegging. 
- Høstmøte: 
Økonomi og presseomtale. 

Grener 



Organisasjon og strategi. 
Sesonginfo. Kan gi tilbakemeldinger. 
KHUS- usikkert om det blir. NSF må vurdere ifht. 
Økonomi. 
KM del 1 Fauske, og KM del 2 Innstranda Bodø. 
 
Alpint v/Siri-Elise 
- Alle i gang med aktivitet. Noen vært på ski. Flere 
skal på ski i november. 
- Arrangere bruktmarked – selge utstyr. 
Terminliste: Distribuert ut til klubbene. Send 
skikretsen. 
- Høstmøte Alpint i helga. Deltok digitalt. Vanlige 
saker. 
Gruppeoppgaver om foreldrevettregler og 
rekruttering. Interessant. 
Lisens. Ordning for i år er gått. Jobbe fra 2025 med å 
ha en grunnlisens. Jobbe med priser fra 13 år og opp 
til U16. Enighet om å gjøre noe. 
Informasjonsflyt kan bli bedre. Hovedlandsrennet til 
Hafjell. 
 
Hopp og kombinert v/Trond Jøran 
- Storsamling i Rana for Trøndelag, Nordland og 
Troms. Fin samling. Alle var veldig fornøyde. Fikk 
brukt anlegget - Stor aktivitet og stor glede. 
- Trøndelag har vært flinke. Får litt lønn for å være 
tilstede i anleggene. 
- Spurt av NSF om å ha storsamling i juni for 
landslag og rekrutt. En uke med aktivitet. Gjenstår å 
se om miljøet vil og kan gjennomføre dette.  
- Har anlegg, men utfordringer med drift. Kontinuitet. 
- Klubb som skal søke om renn, også nasjonale renn. 
Noen må gjøre dette for å få terminliste på plass i 
kretsen.  
- Homologisert storbakken. Internasjonalt FIS-
godkjent. Int. rennleder via FIS-skolen. 
Noen må gjennomføre. 
- Få til en liste hva kretsen ønsker å gjennomføre. 
- De aktive utøverne er i godt driv mot en ny 
vintersesong. 
- Nasjonal dommer og TD. Vik i Bodø. Prøve å selge 
inn kurs i Rana. 
- Uttalelse til Polarsirkelen videregående skole. Vet 
ikke hvordan dette går. Har forsøkt å få kontakt. 
 

 
Sak 102, 2023-25 
Økonomi 

 
Økonomi v/Mona 
- Regnskapsrapport pr 30.09.24  
Viser et overskudd på kr. 145.609. 
Er fakturert ut en del i oktober (ca. 90.000 kr.) som 
ikke er med i denne rapporten. 
Er også sendt ut purringer på utestående. 
 

Styret, Siri-
Elise, Mona 



 
Diskusjon: 
- Skal skikretsen være bank for klubber i forbindelse 
med nasjonale renn? 
Må være sånn så lenge det legges opp til kretsvise 
påmeldinger og deltagelse. Evt. må dette endres 
sentralt i fra og fra gren. 
- Overforbruk hos langrenn:  
Nordlandscup og KHUS kostet mer enn vi har. 
Manglende inntekt. Må evt. gå inn med full 
egenandel til klubb. 
- Team Elon dekkes av langrenn. Hvordan skal det 
budsjetteres? Sjekker hvordan det gjøres i andre 
skikretser. Ta det opp i forbindelse med budsjett. 
- Budsjett. 
Forslag til budsjett til desembermøte 11/12-24. 
Årsbudsjett. 
Langtidsbudsjett for 2 år til skikretstinget. 
 

 
Sak 103, 2023-25 
Annet 
 

 
Annet: 
 
Skikretsting v/Arnfinn 
- Dato 
- Valgkomite 
Anleggskomite 
 
Lisens 
- Uttalelse fra skikretser bl.a. Sør-Trøndelag og 
Hordaland. 
- Vi trenger ikke sende egen uttalelse. Saken er 
meldt inn og jobbes med. 
 

 

 
Neste møte 
 

 
Neste møte. 
Onsdag 27. november kl. 20.00 
 

 

 


